
Protokół Nr 9/11 
z posiedzenia wspólnego Komisji Samorządu Terytorialnego oraz 

Komisji Budżetu i Finansów 
Sejmiku Województwa Świętokrzyskiego 

w dniu 12.10.2011 roku 
 
 
Obrady prowadził Przewodniczący Komisji – Krzysztof Słoń.  
Posiedzenie rozpoczęło się o godzinie 10.30. 
 
W posiedzeniu uczestniczyli członkowie komisji oraz goście, zgodnie z listami 
obecności (załącznik nr 1 i 2). 
 
Porządek obrad: 
 
Część I 

 

1. Zabezpieczenie muzealiów pod względem ochrony przeciwpożarowej i fizycznej 
w Muzeum Wsi Kieleckiej. 

2. Informacja nt. działalności Regionalnej Organizacji Turystycznej Województwa 
Świętokrzyskiego. 

3. Agroturystyka i ekoturystyka w województwie świętokrzyskim (gospodarstwa 
agroturystyczne, organizacje turystyczne, wykaz ścieżek edukacyjnych  
i ekoturystycznych, produkty regionalne). 

4. Sprawy różne. 
 

11.30 Część II, wspólna z Komisją Budżetu i Finansów 
 
1. Zaopiniowanie Informacji o kształtowaniu się Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Województwa na lata 2011- 2039 za I półrocze 2011r. 
2. Zaopiniowanie Informacji o przebiegu wykonania budżetu Województwa  

za I półrocze 2011r.  
 
 
Ad. 1. 
Zabezpieczenie muzealiów pod względem ochrony przeciwpożarowej i fizycznej  
w Muzeum Wsi Kieleckiej. 
 
Janusz Karpiński – Dyrektor Muzeum Wsi Kieleckiej zreferował temat zgodnie 
 z załączonym materiałem. Podkreślił, że cały czas nie mają dość środków na 
ogrodzenie terenu. Stare ogrodzenie jest z lat 70- tych i jest w kiepskim stanie. 
Poprosił Komisję o poparcie dofinansowania Muzeum, potrzebują w tej chwili około 
750 tys zł. 
 
Grzegorz Niechciał z Pionu Ochrony Urzędu Marszałkowskiego poinformował, że 
bardzo dokładnie przygląda się bezpieczeństwu, szczególnie w Muzeum. Wcale nie 
wygląda ono najlepiej. Nie ma łączności systemu ze strażą pożarną, a jest to obiekt 
”pięciominutowy”, tam nie ma szans na ugaszenie ewentualnego pożaru, bo brak 
właśnie systemu powiadamiania. Poza tym jest tylko 2 ochroniarzy, ogrodzenie 



żadne, upilnowanie takiego obiektu jest w zasadzie niemożliwe. Przychylił się do 
prośby Dyrektora Karpińskiego. 
 
Przewodniczący Komisji jest za złożeniem wniosku do Marszałka Województwa  
o dofinansowanie Muzeum.   
Komisja poparła wniosek. (zał. 4 do protokołu). 
 
Ad. 2. 
Informacja nt. działalności Regionalnej Organizacji Turystycznej Województwa 
Świętokrzyskiego. (zał. 5) 
 
Ewa Kapel-Śniowska – Zastępca Dyrektora Dep. Promocji, Edukacji, Kultury, 
Sportu i Turystyki wprowadziła Komisję do tematu, podkreśliła, iż w główny nacisk 
w działalności ROT kładziony jest na turystykę rodzinną i zdrowotną. Działania te 
zwiększyły zainteresowanie o 13%. 
 
Anna Mandziuk – Koordynator ds. Targów i Imprez Promocyjnych w ROT 

zreferowała temat zgodnie z załączonym materiałem. Zaznaczyła problem  
z GDDKiA, która nie zgadza się na przybliżenie witaczy do jezdni. Są zbyt oddalone, 
co powoduje, że mniej przyciągają uwagę i nie do końca spełniają swoją funkcję. 
Sprawa jest w trakcie negocjacji.   
Ponadto pracują nad stworzeniem platformy internetowej służącej do rezerwacji 
miejsc noclegowych i atrakcji turystycznych. 
Pochwaliła się też sukcesami imprez. Zeszłoroczny Sabat Czarownic przyciągnął 
przed telewizory 2 miliony widzów. W tym roku były to już 3 miliony. Miał największą 
oglądalność w sobotni wieczór.  
 
W dyskusji uczestniczyli: Krzysztof Słoń, Anna Mandziuk. 
 
Ad. 3. 
Agroturystyka i ekoturystyka w województwie świętokrzyskim (gospodarstwa 
agroturystyczne, organizacje turystyczne, wykaz ścieżek edukacyjnych  
i ekoturystycznych, produkty regionalne). (zał. 6) 
 
Małgorzata Władyszewska – Koordynator Zespołu ds. Promocji  
i Upowszechniania Turystyki w Departamencie Promocji, Edukacji, Kultury, 
Sportu i Turystyki zreferowała temat zgodnie z załączonym materiałem. 
 
Nie było głosów w dyskusji. Informacja swatała przyjęta do akceptującej wiadomości. 
Spraw różnych nie zgłoszono. 
Na tym zakończono część I.  
 
CZĘŚĆ II 

Zaopiniowanie Informacji o kształtowaniu się Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Województwa na lata 2011- 2039 za I półrocze 2011r. 
Zaopiniowanie Informacji o przebiegu wykonania budżetu Województwa  
za I półrocze 2011r.  

 
Maria Fidzińska-Dziurzyńska – Skarbnik Województwa zreferowała obydwa 
tematy zgodnie z załączonymi do akt sesji materiałami. 



 
W dyskusji głos zabrali: 
 
Pan Józef Grabowski – wyraził zaniepokojenie niskim wykonaniem planu wydatków, 
w szczególności w zakresie finansowania zadań inwestycyjnych. Stwierdził, że radni 
powinni otrzymać informację nt. stopnia zaawansowania realizacji zadań oraz 
terminu ich zakończenia. 
 
Członek Zarządu Województwa – Pan Kazimierz Kotowski – poinformował, że 
zadania inwestycyjne realizowane są planowo, a płatności środków nastąpią  
w II półroczu. Przypomniał, że podobna sytuacja miała miejsce również w latach 
poprzednich. 
  
Komisje w jednomyślnych głosowaniach pozytywnie zaopiniowały ww. informacje. 
 
Opinie Komisji stanowią załączniki nr 5 i 6 do protokołu.  
 
Na tym zakończono część wspólną posiedzenia. 
 
 
Protokół sporządziła: 
Daria Biskup-Kozik 
Marta Solińska-Pela 
   
 

Przewodniczący Komisji  
 
 
       Krzysztof Słoń 


